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Wat is er in 2022 gebeurd in onze wijk? 

1. Gerrit Krolburg 

Vorig jaar ging de aandacht vooral uit naar de verbetering van de huidige situatie, om 
er op korte termijn voor te zorgen dat het gemakkelijker wordt de oversteek van het 
van Starkenborghkanaal te maken. Vooral ook bedoeld om de minder mobiele 
bewoners (met scootmobiel, rollator, of anderszins) de gelegenheid te geven naar de 
overkant te komen. Daartoe presenteerde Rijkswaterstaat in samenwerking met de 
gemeente Groningen in september 2022 een ontwerp met hellingbanen die 
aansluiten op de bestaande westelijke fiets- en voetgangersbrug. Hellingbanen aan 
beide zijden van het kanaal. Deze oplossing zou vrij snel te realiseren zijn was de 
belofte. Inmiddels zijn we in april 2023 en is de tijdelijke voorziening nog niet 
gerealiseerd. De ondergrond aan de Korrewegkant bleek te slap om de bedachte 
constructie te kunnen dragen. De vraag nu is of de bedachte voorziening wel te 
realiseren valt en of er niet naar andere oplossingen moet worden gekeken. Het 
Platform GKB heeft in een brandbrief aan de minister van Infrastructuur en 
Waterstaat aandacht gevraagd voor de ontstane situatie en er bij hem op 
aangedrongen er alternatieven oplossingen worden onderzocht, oplossingen die 
eerder wel in beeld zijn gebracht.  

Het Gerrit Krolbrug Comité heeft zichzelf opgeheven nadat de politieke 
besluitvorming over de nieuwe brug was afgerond (in december 2021). 
Bewonersparticipatie rondom de Gerrit Krolbrug vindt nu plaats vanuit het nieuw 
opgerichte Platform Gerrit Krolbrug. Het Platform is zowel betrokken bij de 
verbetering van de huidige situatie als bij de verdere uitwerking van de plannen voor 
de definitieve brug. De verwachting m.b.t. de definitieve brug is dat er eind 2023 een 
voorlopig ontwerp ligt.   

2. Parkeeroverlast Ulgersmaweg  

Een aantal bewoners van van Starkenborgh heeft aandacht gevraagd voor de vele 
auto´s die langdurig geparkeerd staan aan het van Starkenborgkanaal ter hoogte van 
hun wijk. Dit geldt ook voor de straten in de wijk. Zij ervaren daarvan 
parkeeroverlast. Vanuit het bestuur van de BHS is dit opgepakt en zijn we samen met 
de bewoners in gesprek gegaan met de gemeente om te kijken of er oplossingen zijn 
voor deze overlast. Er wordt overwogen om een parkeerverbod in te stellen langs het 
kanaal. Gekeken wordt naar de juridische mogelijkheden daarvoor. De gemeente 
bespreekt dit met het Wessel Gansfortcollege en de tennisvereniging. Verder wordt 
nog gekeken of schippers hun auto op de kade mogen parkeren. Begin mei 2023 zal 
er een conceptvoorstel liggen. Er zijn geen signalen van verschuiving van de 
parkeerdruk naar straten in de Hunze.  
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3. Heroprichting Oranje Comité De Hunze Van Starkenborgh 

Er was in het verleden een Oranjecomité die in verschillende jaren een fantastisch 
Koningsdagfeest heeft georganiseerd. Doordat er geen nieuwe mensen toetraden tot 
het comité heeft het laatst zittende lid, Arnoud Brouwer, bij het bestuur van de BHS 
aan de bel getrokken met de vraag hoe verder. Het bestuur heeft met Arnoud 
gesproken en samen met hem de schouders eronder gezet om een nieuwe 
Oranjecomité te formeren. Dat is gelukt, waardoor het weer mogelijk is om in 2023 
het Koningsdagfeest te vieren in onze wijk.  

4. Klankbordgroep voor project Hunzeboord 

In 2022 is er een klankbordgroep met bewoners ingesteld om mee te denken met de 
gemeente bij de uitwerking van de plannen rond de Hunzeboord. Ook het 
buurtvuurcomité is betrokken bij de uitwerking. Een goede zaak. (zie verslag ABV + 
presentatie bewonersavond Hunzeboord voor de actuele stand van zaken) 

5. Energietransitie 

Door het energieteam van onze wijk is in op 28 april 2022 een avond georganiseerd 
in de Hunzeborgh om aandacht te besteden aan de energietransitie waar wij als 
wijkbewoners mee te maken zullen krijgen. Hoe gaan wij onze woningen en onze 
woonomgeving verder verduurzamen? Op de avond waren sprekers aanwezig van 
het energieloket van de gemeente, van Grunneger Power, en van de 
Hanzehogeschool. Op deze avond is besloten dat we als wijk meedoen aan een 
onderzoek van de Hanzehogeschool om te kijken hoe van onderop met participatie 
van bewoners een goede techniekkeuze voor een toekomstig duurzaam 
energiesysteem tot stand kan komen. Dit onderzoek is uitgevoerd en de resultaten 
zijn teruggekoppeld en verder besproken met wijkbewoners op een aantal 
vervolgavonden. De aanbevelingen aan het energieteam / de wijk n.a.v. het 
onderzoek zijn o.a. om onderzoek te doen naar verbetermogelijkheden van 
specifieke woningen in de wijk en om in te gaan op specifieke vragen van 
wijkbewoners. Het energieteam gaat samen met wijkbewoners aan de slag om hier 
een vervolg aan te geven.  

6. Redactie van het wijkblad is vernieuwd 

Peter Imthorn is gestopt als redacteur van het wijkblad. We zijn blij met de komst van 
twee nieuwe redactieleden: een ´oude´ bekende Els Bijlholt, ze was eerder lid van de 
redactie en Mieke Riezebos, die de eindredactie op zich neemt.  
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7. Historie van de wijk De Hunze en Van Starkenborgh op de website BHS 

Rudy Timmerman, de webmaster van onze website, heeft veel informatie over de 
historie van onze wijk en foto´s van de verschillende straten toegevoegd aan de 
website. Daar zijn we erg blij mee.  

8. Sponsoring en faciliteren van diverse wijkevenementen en –activiteiten 

Bewoners die activiteiten voor medebewoners willen organiseren kunnen voor een 
financiële bijdrage een beroep doen op het bestuur van de bewonersorganisatie. Zo 
heeft het bestuur in 2022 bijdragen beschikbaar gesteld voor het organiseren van 
culturele activiteiten door de culturele commissie, voor het buurtvuur, voor het 
opzetten van een bridgeclub, en voor een workshop bloemschikken.  Ook voor het 
organiseren van het Koningsdagfeest is een bijdrage beschikbaar gesteld.  

9. Veiligheid continue aandacht samen met nieuwe wijkagente 

Wanneer ons als bestuur signalen bereiken van onveiligheid of overlast besteden we 
daar als bestuur aandacht aan samen en in overleg met de wijkagente.  

Peter Altena / secretaris / april 2023 


